
1 
 

Protokół Nr XX/09 
-------------------------------------------------------------------- 

z sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej 27 lutego 2009 r.  
w sali konferencyjnej Domu Kultury w Dobrej 

  
 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Janicki o godz. 900 otworzył XX 

sesję Rady Miejskiej w Dobrej. Powitał radnych, zaproszonych gości: Starostę 

Tureckiego p. Ryszarda Bartosika, Powiatowego Lakarza Weterynarii p. Janusza 

Radzimskiego, przedstawiciela Polskiego Związku  Łowieckiego w Koninie p. 

Zdzisława Bartczaka, Prezesa Miejsko Gminnego Zarządu PSL p. Eugeniusza 

Żerkowskiego, radnych powiatowych, przedstawicieli samorządów wsi i miast, 

kierowników zakładu pracy i jednostek organizacyjnych.      

 

Przewodniczący Paweł Janicki stwierdził, że na stan 15 radnych Rady 

Miejskiej w Dobrej, w sesji bierze udział 14 radnych, co stanowi quorum, przy 

którym Rada może obradować i podejmować uchwały. 

 

Listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 

do protokołu. 

Protokołowała obrady – Barbara Wituła – inspektor UM w Dobrej. 

 

Nie zgłoszono wniosków o zmianę porządku obrad i przewodniczący Paweł 

Janicki przedstawił ustalony porządek obrad XX sesji Rady Miejskiej w Dobrej. 

  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawy samorządu. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z działalności międzysesyjnej. 
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8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. przyjęcia regulaminu wynagradzania nauczycieli i dyrektorów szkół oraz 
placówek prowadzonych przez Gminę Dobra - projekt nr XX/162/09 

2. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych 
straży pożarnych  z terenu Gminy Dobra – projekt nr XX/163/09 

3. ustalenia okolicznościowych obchodów "Dni Dobrej" – projekt nr 
XX/164/09 

4. udzielania przez Gminę Dobra zwolnień w podatku od nieruchomości w 
związku z nowymi inwestycjami lub tworzeniem nowych miejsc pracy   - 
projekt nr XX/165/09 

5. zmiany uchwały dotyczącej uchwalenia Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego Gminy Dobra na lata 2005-2009 /Nr XVIII/143/05 z dnia 
21.04.2005 r./ – projekt nr XX/166/09 

6. zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego 
przeznaczonego do sprzedaży na rzecz najemcy -  projekt nr XX/167/09 

7. zmiany budżetu na 2009 r - projekt nr XX/168/09  

8. zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej  - projekt nr XX/169/08      

                              
  10.    Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

    11.    Wolne wnioski. 
    12.    Zamknięcie obrad. 

 

 

ad: 1, 2, 3.  

 

Jak wyżej. 

 

ad: 4.  

Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

 

 Przewodniczący p. Paweł Janicki poinformował, że protokół nr XIX/08 z 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Dobrej był wyłożony do wglądu w biurze 

Rady oraz przed posiedzeniem Rady, wszyscy radni mogli zapoznać się z jego 

treścią i wnieść uwagi. 

 Do otwarcia sesji uwag takich nie zgłoszono i przewodniczący 

wnioskował o przyjęcie „Protokółu nr XIX/08” bez odczytywania. Po 

przeprowadzonym głosowaniu przewodniczący stwierdził, że protokół został 

jednogłośnie przyjęty przez Radę tj. na 14 radnych obecnych na sali podczas 

głosowania za jego przyjęciem głosowało 14 radnych, nie było głosów 
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przeciwnych i wstrzymujących się. 

 
  

ad:  5.      

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

 Radny Henryk Gręzicki zwrócił się z pytaniem do Starosty Tureckiego 

czy w planach poprawy dróg powiatowych ujęto naprawę stanu nawierzchni na  

ul. Dekerta w Dobrej oraz  kiedy przewiduje zakończenie położenia chodnika w 

kierunku Przykony. 

Następnie zapytał czy jest możliwość przywrócenia dla osób 

bezrobotnych punktu odchaczeń z PUP na terenie Gminy Dobra. 

Radny  Wisław Ignaczak skierował swoje pytanie do dr. Radzimskiego 

dotyczące przyczyn zamknięcia targowiska w miejscowości Linne, gdzie 

prowadzona była  sprzedaż zwierząt gospodarczych. 

Radny Jarosław Dulin  prosił o przedstawienie planu inwestycji 

przewidywanych do wykonania na terenie gminy Dobra w 2009-2010 roku oraz 

jakie są losy chodnika przy drodze powiatowej w Skęczniewie ( obok Kościoła) 

Radny Rafał Pietrzak spytał na jakim etapie jest realizacja inwestycji 

obejmującej wykonanie kanalizacji deszczowej i chodnika w miejscowości 

Mikulice.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Paweł Janicki poinformował, że odpowiedzi 

na wszystkie interpelacje i zapytania radnych zostaną udzielone w pkt.9 

 

ad:  6.  

          Sprawy samorządu. 

 

W sprawach samorządu głos zabrali:  

 

 Pan Stanisław Sekura (sołt. Zagaju)  zapytał, o dalszą wycinkę i 

usunięcie wyciętych gałęzi przy drodze w Zagaju, następnie oznakowania w 

miejscowości Czyste oraz zaniżenia pobocza na drodze i wycięcia trzech drzew. 
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 Pan Ireneusz Stasiak  (sołt. Mikulic) zadał pytanie dot. wskazania 

właściwego adresu i osoby gdzie należy zgłaszać szkody wyrządzone przez 

miedzy innymi dziki na obszarze działania Koła Łowieckiego „Venator”, gdyż 

pisma kierowane do p. Koralewskiego nie są przez niego odbierane. 

Pani Teresa Światłowska (soł. Moczydeł) poruszyła sprawę założenia 

asfaltu na drodze gminnej prowadzącej do Dobrej.  

 Pan Jan Jałkiewicz ( sołt. Januszówki) poprosił o oznakowanie 

miejscowości Januszówka  

Pan Józef Skonieczny (sołt. Woli Pekarskiej ) prosił o  wyjaśnienie czy 

do obowiązków sołtysa należy roznoszenie nakazów podatkowych gdyż 

znaczna część mieszkańców sołectwa dokonuje wpłaty podatku bezpośrednio w 

Urzędzie a nie u Sołtysa. Poruszył również sprawę wykonania lampy 

oświetleniowej w Woli Piekarskiej oraz problem usuwania foli po kiszonkach 

gdyż firma zbierająca odpady i śmieci na terenie Gminy Dobra nie chce 

odbierać tych odpadów folii jako odpad suchy. Prosił także o wyjaśnienie jakie 

są  zasady  posypywania dróg na terenie Gminy w okresie zimowym. 
 Przewodniczący Paweł Janicki poinformował, iż odpowiedzi na 

wszystkie zapytania i wnioski zostaną udzielone w pkt.9 

 

ad:  7. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z działalności międzysesyjnej. 

 

 Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski przedstawił, sprawozdanie 

dotyczące okresu od 02.01.2009 r. do 26.02.2009 r. które stanowi załącznik 

nr 4  

Poinformował obecnych na sesji, że chciałby przekazać ważną 

informację ze spotkania, które odbyło się w Spółce Oświetlenie Uliczne i 

Drogowe w Kaliszu . Jest to informacja niepokojąca dla 99 gmin, które są w tej 

Spółce. W ubiegłym roku w w/w Spółce samorządy przekroczyły swymi 

udziałami ponad 50% wiec powinny mieć większość głosu. Niestety okazało się 

że w 1996r.  kiedy powstała Spółka Oświetlenie Uliczne i Drogowe, zgodnie z 

prawem została spisana umowa, która preferuje jako głównego członka tej 

spółki Firmę ENERGA – Oświetlenie Uliczne i Drogowe  w Kaliszu . Wobec tego 
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powstaje pytanie, kto ma większy udział w spółce. Energa proponuje trzy 

rozwiązania: 

1. powiększenie swoje udziały żeby nadal miała przewagę;  

2. wykupienie wszystkich udziałów od samorządów;   

3.rozwiązanie Spółki, ponieważ prezes spółki uznał że na dotychczasowych 

warunkach Spółka nie może funkcjonować, gdyż przynosi zbyt małe korzyści. 

Na spotkaniu powyższe problemy zostały omówione i wybrano 11 delegatów do 

negocjacji z Energą.  Jest to bardzo istotne, gdyż zablokowane są wszelkie 

inwestycje które były do tej pory prowadzone przez Spółkę.  

Burmistrz nadmienił że po otrzymaniu rachunku za zużycie energii z 

oświetlenia ulicznego i drogowego, koszty dla gminy wzrosły o 55%. Zapewnił 

radnych, że na bieżąco będzie Radę informował o dalszym przebiegu rozmów 

ze Spółką .  

 

Przed przystąpieniem do realizacji pkt. 8  Przewodniczący Paweł 

Janicki głos udzielił zaproszonym gościom.  

Kolejno głos zabrali: 

1. Starosta Powiatu Tureckiego p. Ryszard Bartosik, który dziękując za 

zaproszenie na posiedzenie Rady Miejskiej  w Dobrej,  przystąpił do odpowiedzi 

na zadane pytania. Podkreślił że znane są mu sprawy gminy bo samorząd 

powiatowy to podobna problematyka jak samorząd gminny a mianowicie 

oświata , infrastruktura drogowa, a także  służba zdrowia.  

Zaczynając od sytuacji szpitala w Turku podkreślił, że sytuacja 

ekonomiczna szpitala była bardzo zła. Obecnie przedstawia się w taki sposób, 

że szpital może funkcjonować, co prawda zadłużenie pozostało, długi zostały 

zamienione na wieloletni kredyt ale wszystkie wierzytelności są regulowane na 

bieżąco.  

Sprawa dotycząca Pogotowia ratunkowego w powiecie wygląda 

następująco, otóż do tej pory obsługą pogotowia zajmował się szpital, obecnie 

został ogłoszony konkurs na Ratownictwo Medyczne w NFZ, który rozstrzygnie 

się 27.02.2009r czyli dzisiaj. Wspomniał o incydencie w Dobrej po którym ma 

prawo przypuszczać, że konkurencyjne Pogotowie Ratunkowe w  Koninie  jest 

preferowane przez NFZ. Na to nie można się zgodzić ponieważ w konkursie 
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podmioty powinny być traktowane na równi. Nadmienił że interweniował u 

Wojewody Wielkopolskiego również Rada Powiatu podjęła stanowisko w tej 

sprawie. Starosta zadeklarował że  usługa na to zadanie, będzie od 01 marca 

2009 wykonywana niezależnie od tego jaka będzie decyzja NFZ. 

 Następny temat jaki poruszył tj. nieuchronnie zbliżający się niż 

demograficzny w szkołach m. in. Liceum Ogólnokształcące i Zespole Szkół 

Technicznych w Turku, oraz Zespole Szkół Rolniczych w Kaczkach Średnich, a 

co za tym idzie  wystąpi problem z utrzymaniem miejsc dla nauczycieli. Wobec 

takiego faktu starosta zwrócił się do samorządu gminnego i Burmistrza o 

zaapelowanie do młodych ludzi z terenu Gminy by naukę kontynuowali w w/w 

szkołach. 

Starosta poinformował że Powiat ma we władaniu 350 km dróg 

powiatowych, to stanowczo za dużo, ponieważ większość  nie pełni funkcji dróg 

powiatowych, gdyż to są drogi osiedlowe i leśne. Taki dorobek przejął powiat w 

momencie jego powstania, niestety bez aspektu finansowego.  Wobec tego 

powiat nie posiada odpowiednich środków na utrzymanie dróg powiatowych. 

Dotyczy to również gminy Dobra. Wobec tego możliwością rozwiązania   tego 

problemu może być  środek zewnętrzny w postaci  środków europejskich, 

Narodowy Program Budowy Dróg Lokalnych bądź zaciągnięcie kredytu.  

Obecnie powiat pozyskał fundusze z NPBDL  z przeznaczenie na remont i 

modernizację drogi powiatowej w Gminie Przykona, która to dofinansowała 

inwestycje Powiatu  w kwocie 1 mln zł.  

 

W przypadku bieżącego utrzymania dróg a także postawienia znaku w 

miejscowości czyste Starosta zobowiązał się że  dopilnuję by zostało 

wykonane, natomiast usuwanie krzewów przy drogach odbywa się własnymi 

siłami ale powiat sukcesywnie radzi sobie z tym problemem. Podkreślił że w 

nagłych sprawach dotyczących stanu dróg należy zgłaszać się do Zarządu Dróg 

Powiatowych w Turku. Deklaruje również, że dopilnuje, by wszystkie problemy 

poruszane przez Radnych i Samorząd lokalny na sesji zostały przekazane do 

Zarządu Dróg Powiatowych. 

Starosta odpowiadając na pytanie związane z inwestycjami w Gminie 

Dobra oświadczył że na dzień dzisiejszy nie jest w stanie udzielić zadowalającej 
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odpowiedzi, gdyż powiat jest  w trakcie postępowania przetargowego na kredyt 

w wysokości 10 mln zł przeznaczony na  poprawę stanu dróg powiatowych. 

Poinformował o niepokojącej sytuacji na rynku pracy. Bezrobocie w 

Powiecie sięga ok. 11% ( dane z końca stycznia) co stanowi 3777 osób i nadal 

ta liczba się zwiększa. Jest to sytuacja związana z kryzysem na rynku 

światowym. Na dzień dzisiejszy nie jest w stanie udzielić zadowalającej 

odpowiedzi Panu Gręzickiemu dot. możliwości wykonywania swych obowiązków 

w zakresie odhaczania bezrobotnych przez pracowników PUP w punkcie w  

Dobrej ale zobowiązuje  się do odpowiedzi na piśmie. Starosta przeprosił za 

zbytnie uogólnienie odpowiedzi  na zadane pytania ale w obecnej chwili nie  jest 

w stanie innych udzielić. 

Przewodniczący Janicki zwrócił uwagę, że gdyby był obecny na sesji 

p. Szczepaniak Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych w Turku to odpowiedzi  

na pytania byłyby bardziej konkretne. Zauważył również, że radni chcą by 

drogi powiatowe, które są na terenie gminy Dobra były w takim stanie jak na 

terenach innych gmin, za przykład podał drogę z Kawęczyna do Kowali. A co do 

dofinansowania,  które dała gmina Przykona w kwocie 1 mln zł to, z przekorą 

powiedział iż jeżeli Gmina Dobra miałaby taki budżet jak w/w sąsiedzi to 

dofinansowałaby tę inwestycję w kwocie 2 mln zł. 

Sekretarz Dobrej p. Stanisław Stasiak przypomniał że trzeci rok 

zwracają się, aby z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska dofinansował 

inwestycję związaną z budową kolektora deszczowego, która jest urządzeniem 

drogi powiatowej, a która byłaby realizowana przez Gminę Dobra jednocześnie 

z kolektorem sanitarnym. W tej sytuacji chciałby uzyskać potwierdzenie, że 

deklaracja udziału finansowego Powiatu w budowie kolektora deszczowego 

będzie obowiązywała i znajdzie skuteczne rozwiązanie w roku 2009. 

Radny Jarosław Dulin poprosił o deklarację czy w przypadku 

otrzymania 10 mln kredytu na remonty dróg powiatowych w Gminie Dobra ów 

remonty będą przewidziane. 

Przewodniczący p. Paweł Janicki zwrócił uwagę na lekceważenie 

spraw gminnych ze strony  radnych powiatowych reprezentujących Gminę 

Dobra uważając że radni powiatowi nas nie reprezentują zarzucając ich 

nieobecność na XX sesji Rady Miejskiej w Dobrej.  
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Burmistrz  powiedział że nie było sesji na której by nie mówiono o 

zadaniach własnych powiatu do których chciał by się odnieść. W tej kadencji 

nie mamy swojego radnego i jest to dla Gminy odczuwalne. Budżet powiatu  

zawsze był niski i jest ale po informacji uzyskanej na spotkaniu w Gminie 

Malanów to lokowanie inwestycji na terenie powiatu tureckiego, było 

zróżnicowane natomiast my zostaliśmy gminą w której przez 2 lata oprócz 

wycinki krzewów i napraw bieżących nie ma nowej nawierzchni. Nadmienił że 

rozumie sytuację powiatu  ale żeby  Gmina Dobra mogła się rozwijać, należy 

inwestować w turystykę, wobec powyższego drogi powinny być utrzymane w 

dobrym stanie by Gmina mogła zagwarantować bezpieczeństwo dla 

przyjezdnych.  

Burmistrz podziękował za zrobienie pobocza przy drodze powiatowej 

od Rzechty do Piekar.  

Odnosząc się  do tematu szkolnictwa ponadgimnazjalnego powiedział 

że po wprowadzeniu przez PKS Turek oszczędnego harmonogramu odjazdów 

autobusem w porach popołudniowych zdarzają się sytuacje że nasza młodzież 

nie ma czym wrócić do domu. Jest to problem i cały ciężar odbioru dziecka 

spoczywa na rodzicach. Stwierdził że przy zmniejszającej się liczbie młodzieży i 

przy zwiększających się kosztach utrzymania oświaty rada powiatu powinna 

jak najszybciej podjąć odpowiednie kroki.  Podstawowa sprawa dziecko 

dojeżdżające winno mieć zagwarantowaną naukę na pierwszą zmianę. 

Nawiązując do wypowiedzi Sekretarza p Stanisława Stasiaka  

Burmistrz powiedział że samorząd wstydzi się  za odcinek ulicy w Dobrej jaką 

jest ul. Dekerta i wspólnie z radą podjęli ustalenia że włączą się finansowo ze 

swoim skromnym budżetem. I ma żal że nie zawsze na równi są traktowane 

gminy co do dysponowania środkami powiatowymi.  Co do szpitala ten problem 

również nas dotyka bo mamy podstację pogotowia ratunkowego.  Przypomniał 

że jest wątek nieporozumienia o   którym mówił dyr. Bestwina na Radzie 

Społecznej ZOZU. Otóż konkurs  na pogotowie ratunkowe był rozpisany wtedy 

gdy kilku dyrektorów ZOZU nie przyjęło propozycji  aneksu do kontraktu na 

pogotowie na 2009 r. po cenach niższych niż w 2008.i konsekwencją tych.  

Zwracając się do starosty zapewnił że jesteśmy otwarci na daleko idąca 

współpracę. 
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Burmistrz poruszył sprawę dotyczącą  udziałów poszczególnych gmin 

w zadaniach powiatowych. Uważa że  te udziały powinny być procentowe jeżeli 

bierzemy współczynnik dochodu na jednego mieszkańca, ponieważ mniejsze 

gminy nie mają równych szans z większymi. 

Uzupełniając Starosta przyznał że Gmina Dobra nie ma radnego 

powiatowego co przekłada się na pewne decyzje, ale są radni powiatowi z tego 

okręgu i należy z nimi współpracować. Nawiązując do wypowiedzi 

Przewodniczącego p. Pawła Janickiego Starosta powiedział że droga z 

Kawęczyna jest w podobnym stanie co do Przykony czy w niektórych miejscach 

do Dobrej, nie jest lepsza. Na te moment nie potrafi powiedzieć,  która droga 

będzie robiona jeżeli zostanie przyznany kredyt. 

Sprawa dotycząca kwestii powrotów  dzieci ze szkół 

ponadgimnazjalnych w najbliższym czasie zostanie rozpatrzona i podjęte będą  

odpowiednie kroki. 

 Co do kwestii środków i problemów budżetowych poszczególnych 

gmin powiat rozumie że jedne gminy mają większe dochody a  inne mniejsze. 

Przewodniczący oświadczył że pobocza w Gminie Kawęczyn są w 

lepszym stanie jak również wspomniał o złym stanie drogi powiatowej w 

Dobrej, która biegnie w stronę  cmentarza. 

Radny Jan Dzierdzicki zapytał czy przewidywany jest w 2009r remont 

drogi na ul Dekerta.  

Starosta odpowiedział że nie ma w planie remontu tej drogi, nie ma 

na to środków, natomiast jeżeli będą  środki to naprawa tej ulicy będzie brana 

pod uwagę. 

 

Następnie Przewodniczący p. Paweł Janicki głosu udzielił przedstawicielowi 

Związku Koła Łowieckiego w Koninie p. Zdzisławowi Bartczakowi.   

Pan Bartczak poinformował że na Kołach Łowieckich  ciąży obowiązek  

przekazywania informacji do Związku o konkretnych poczynaniach w stosunku 

do sołtysów, rolników dot. wyrządzonych szkód przez zwierzynę leśną. 

Podstawą musi być dobra współpraca kół łowieckich z rolnikami, sołtysami.  

Powiadomił o zmianie dotyczącej szacowania łąk a mianowicie łąki będą 

szacowane jednorazowo do rozliczenia. Sprawa Koła Łowieckiego Venator jest 
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mu znana, została na ten temat udzielona odpowiedź na piśmie którą 

niebawem pan sołtys otrzyma. 

Prezes Koła Łowieckiego Venator p. Koralewski poinformował  że Koło  

dzierżawi 11 tyś ha i działa na terenie 5 gmin. Występują nieporozumienia  ale 

zawsze sprawę należy rozwiązać ugodowo, niestety z tym konkretnym 

rolnikiem nie można się porozumieć ugodowo, rolnik ma tylko żądania. Po 

otrzymaniu w grudniu zawiadomienia o szkodzie, udano się na miejsce  w celu 

oszacowania szkód,  była to szkoda 5m2 leśnicy powiadomili wówczas rolnika 

że nie należy mu się odszkodowanie gdyż szkoda nie przekracza 100 mkw. 

Powiadomili rolnika że jeżeli szkoda będzie się powiększać to na bieżąco musi 

zgłaszać. Rolnik poinformował o kolejnej szkodzie w dniu 20.01.2009 i 

wówczas umówiono się na dogodny termin. Niestety kiedy przybyli na miejsce 

rolnika nie zastali sami obmierzyli uszkodzony teren gdzie szkoda wyniosła 

43m2. Na dzień dzisiejszy rolnik nie kwalifikuje się do odszkodowania. 

Wyjaśniając zarzut że nie odebrał pisma od rolnika p. Koralewski  zapewnił iż  

takiegoż pisma nie otrzymał a u niego w biurze jest każdego dnia pracownik, 

który jest uprawniony do odbioru pism. 

P. Sekura (soł. Zagaju) oświadczył że on sam kilka razy zgłaszał 

szkodę w swojej zagrodzie i odpowiedzi nie uzyskał.  

Przewodniczący przerywał dyskusję oznajmiając ze panowie powinni 

dojść do porozumienia po zakończeniu sesji. 

P. Jan Grzelak zapytał, czy są wyznaczone zwierzyny do odstrzału i 

czy jest okres ochronny dla ciężarnej lochy dzika oraz kto dokarmia zwierzynę 

w zimie .  

P. Koralewski - zwierzyna jest własnością skarbu państwa i jest 

regularnie dokarmiana. Natomiast loch się nie zabija gdyż są pod ochroną.  

Prezes Koła Łowieckiego Szarak p. Jan Nowak  poinformował że także 

w naszym kole występuje problem z dzikami. Mieliśmy do odstrzału 16 dzików  

no niestety lochy są pod ochroną a kukurydza to ich przysmak.  Konieczne jest 

współdziałanie rolnika z kołami łowieckimi. Nasze koło również opóźnia się z 

odszkodowaniami ale dochodzimy do konsensusu.  Pieniądze pochodzą ze 

składek myśliwych. Dla zainteresowanych prezes podał telefon do 

przewodniczącego komisji szacowania szkód p. Błaszczyka Krzysztofa - 693-
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427-020. To jest problem coroczny, każdej wiosny pojawiają się szkody.  

Prezes Koła Łowieckiego Lis przyłączył się do wypowiedzi 

poprzedników oraz poprosił żeby rolnicy nie niszczyli budowanych  urządzeń do 

hodowli i pasiek do karmienia  gdyż  urządzenia te są stawiane w miejscach  

wcześniej wyznaczonych i uzgodnionych z sołtysami i rolnikami.  

P. Ireneusz Stasiak (sołt.Mikulic) zapytał czy p. Koralewski również 

posiada telefon do osoby która jest w komisji szacowania szkód z uwagi na fakt 

iż z nim współpraca się nie układa. 

 P. Koralewski odpowiadając na pytanie oświadczył że jeżeli nie 

odbiera telefonu to prosi o nagranie się na sekretarkę lub kontakt z jego  

księgową, która pracuje w jego biurze w godz. 7.00-15.00 

Jako ostatni głos zabrał Powiatowy Lekarz Weterynarii w Turku p. 

Janusz Radzimski. Poruszył sprawę funkcjonowania targowiska. Pod względem 

formalno – prawnym targowisko, o którym mowa nie istnieje gdyż nigdy nie 

było zalegalizowane. W związku z tym, że targowisko nie jest w rejestrze 

powiatowego lekarza i na dzień dzisiejszy nie spełnia ono warunków wobec 

tego nie jest objęte żadnym nadzorem.  Targowisko funkcjonowało dopóki w 

okolicy nie pojawiły się ogniska chorobowe u świń.  Wobec tego zostało 

zamknięte żeby chronić rolników przed napływem zakażonych świń. Lekarz 

weterynarii podjął decyzje zwalczania w sposób radykalny tą chorobę.  Zwraca 

uwagę na nielegalne krycie, które jest źródłem przenoszenia się choroby.  

Poinformował że jeżeli targowisko spełni wymogi sanitarne to można 

składać wniosek o jego formalne zalegalizowanie. Należy spełnić m.in. 

następujące wymogi: lokalizacja, która musi być 50m oddalona od rzeźni; 

teren utwardzony; doprowadzona woda; boksy, wiaty dla zwierząt; winna być 

osoba nadzorująca. Jeżeli te warunki będą zrealizowane to należy złożyć 

wniosek o otwarcie.  

Przypomniał że nie należy kupować nie oznakowanych zwierząt. W niedługim 

czasie będą kontrole dotyczące świadectwa pochodzenia zwierząt.      

Radny Andrzej Pietrzak powiedział  że wcześniej było targowisko i nikt 

nie miał do niego uwag, woda również była założona. 

Burmistrz powiedział że odnośnie targowiska będą podjęte 

odpowiednie kroki. 
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Przewodniczący p. Paweł Janicki stwierdził że nie było dużo 

handlujących więc należy się zastanowić czy opłaci się wznawiać 

funkcjonowanie targowiska bo to wiąże się z kosztami finansowymi.   

 

 

 

ad: 8. 

 

                          Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) przyjęcia regulaminu wynagradzania nauczycieli i dyrektorów szkó ł  

prowadzonych przez Gminę Dobra - projekt nr XX/162/09 

 

Pani Barbara Stasiak – inspektor ds. oświaty poinformowała że 

dotychczas obowiązujące przepisy prawa nakładały na Radę Gminy obowiązek 

corocznego uchwalania regulaminu wynagradzania nauczycieli. Od 01.01.2009. 

weszła zmiana przepisów która zmieniła charakter tych regulaminów, 

regulaminy przestały być regulaminami rocznymi.  Jeżeli Rada nie będzie 

widziała potrzeby zmiany tak długo będzie obowiązywał. Wprowadzono 

mechanizmy kontrolne w  zapewnieniu przez nauczycieli odpowiedniego  

poziomu wynagrodzeń, które będą każdego roku w miesiącu grudniu 

uruchamiane. Regulamin składa się z poszczególnych rozdziałów które 

odpowiadają zakresowi jaki  nakłada na Radę Gminy ustawa. Przedstawiony 

Radzie projekt regulaminu został uzgodniony w całości z Zarządem Oddziału 

ZNP w Dobrej. Do najistotniejszych zmian w stosunku do roku poprzedniego 

należy podwyższenie o kolejne 0,5% wysokości funduszu na dodatki 

motywacyjne oraz ustalenie innych wysokości dodatków funkcyjnych.  

  

 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 
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oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu wynagradzania nauczycieli i 

dyrektorów szkół prowadzonych przez Gminę Dobra która została przyjęta 

przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali podczas 

głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 14 radnych, głosów „przeciw” i 

„wstrzymujących” – nie zgłoszono. 

 

Uchwała Nr XX/162/09 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27 lutego 2009 

roku r. w sprawie przyjęcia regulaminu wynagradzania nauczycieli i dyrektorów 

szkół oraz placówek prowadzonych przez Gminę Dobra stanowi załącznik nr 5 

do protokołu.  

 

          2) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczych straży pożarnych  z terenu Gminy Dobra – projekt nr 

XX/163/09 

    Burmistrz poinformował że w Uchwale Nr. XVII/136/08 z dnia 

30.09.2008r została ustalona kwota ekwiwalentu na poziomie 10zł zarówno za 

udział w  akcjach ratowniczych jak i w szkoleniach . Z uwagi na fakt że 

wymagane jest przeszkolenie strażaków ochotników proponuje się 

zróżnicowanie ekwiwalentu i tak w przypadku udziału członka OSP w akcji 

ratowniczej wynosił on 10,00 za godzinę a w przypadku udziału w szkoleniu 

5,00 za każdą godzinę.  

   

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 

projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 

oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 
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uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczych straży pożarnych  z terenu Gminy Dobra , która została przyjęta 

przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali podczas 

głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 13 radnych, głosów „przeciw” - nie 

było i „wstrzymujących” - 1 głos. 

 

Uchwała Nr XX/163/09 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27 lutego 2009 

roku r. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczych straży pożarnych  z terenu Gminy Dobra ,  w stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu. 
  

       3) ustalenia okolicznościowych obchodów "Dni Dobrej" – projekt nr 

XX/164/09 

 Burmistrz poinformował że przewidywany termin obchodów "Dni 

Dobrej" ustala  się  na dzień 6 i 7 czerwca bieżącego  roku. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 

projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 

oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie ustalenia okolicznościowych obchodów "Dni Dobrej",  która 

została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali 

podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 14 radnych, głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących” – nie zgłoszono. 

 

Uchwała Nr XX/164/09 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27 lutego 2009 

roku r. w sprawie ustalenia okolicznościowych obchodów "Dni Dobrej" ,  

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

           4) udzielania przez Gminę Dobra zwolnień w podatku od 

nieruchomości w związku z nowymi inwestycjami lub tworzeniem nowych 

miejsc pracy   - projekt nr XX/165/09 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz informując że przepisy ustawy z 
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dnia 12 stycznia 1991 r o podatkach i opłatach lokalnych dają możliwość 

wprowadzenia przez Radę Gminy  innych zwolnień przedmiotowych, niż 

określone w w/w ustawie w tym zwolnień mających na celu rozwój 

przedsiębiorczości na terenie Gminy. Z uwagi na konieczność wyjścia 

naprzeciw przedsiębiorcom, którzy chcą się rozwijać i zwiększać zatrudnienie 

został przygotowany projekt tej uchwały. Są w tym projekcie uwzględnione 

dwie formy pomocy w postaci zwolnień, a mianowicie dla nowouruchomionej  

działalności gospodarczej - kolejno 2,3,4 lata jeżeli spełnią odpowiednie 

warunki wykazane w § 6 w/w uchwały, następnie dla przedsiębiorców 

prowadzących działalność - kolejno 2,3,4 lata jeżeli w roku procentowo 

zwiększy się w zakładzie pracy zatrudnienie – § 8 w/w uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 

projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 

oznajmił, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie udzielania przez Gminę Dobra zwolnień w podatku od 

nieruchomości w związku z nowymi inwestycjami lub tworzeniem nowych 

miejsc pracy, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie  tj. na 14 radnych 

obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 14 radnych, 

głosów „przeciw” - nie zgłoszono, głosów  „wstrzymujących” – nie było. 

 

Uchwała Nr XX/165/09 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27 lutego 2009 

roku w sprawie udzielania przez Gminę Dobra zwolnień w podatku od 

nieruchomości w związku z nowymi inwestycjami lub tworzeniem nowych 

miejsc pracy , stanowi załącznik Nr 8 do protokółu. 

 
           5) zmiany uchwały dotyczącej uchwalenia Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego Gminy Dobra na lata 2005-2009 /Nr XVIII143/05 z dnia 

21.04.2005 r./ – projekt nr XX/166/09 

        Sekretarz p. Stanisław Stasiak przedstawił że WPI na lata 2005-2009 
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został uchwalony przez Radę poprzedniej kadencji w dniu 21 kwietnia 2005 r. 

Plan ten w 2007 r już przez tą Radę był dostosowywany do zaistniałych 

wówczas potrzeb w zakresie inwestycji. Obecnie powstała konieczność 

dokonania kolejnej korekty WPI ze względu na wymogi formalne jakie muszą 

spełniać dokumenty składane wraz z wnioskami o dofinansowanie. 

Przedstawiona korekta obejmuje dopisanie kolejnych zadań, bądź  modyfikacje 

zadań już tam ujętych i obejmuje pięć tematów które można pogrupować w 

dwie dziedziny.  

Pierwsza to gospodarka wodno-ściekowa  w której ujęte są trzy 

zadania: modernizacja  stacji wodociągowych w Rzymsku i Piekarach; budowa 

sieci wodociągowej wraz z przyłączami w m. Chrapczew, Czyste, Stawki, Linne 

- Staruchy, Linne – Golimówka, budowa kolektora sanitarnego i deszczowego 

na ul Dekerta w Dobrej. 

 Druga dziedzina obejmuje  zagadnienia dotyczące utrzymania 

terenów zielonych tj. rewitalizacja parku dworskiego w Długiej Wsi oraz 

zagospodarowanie terenów zielonych parku przy Domu Kultury w Dobrej. 

Podstawą do montażu finansowego przedstawionej zmiany WPI jest zasada że 

dofinansowanie obejmuje 75% kosztów całości inwestycji. W najbliższym 

czasie dokument ten będzie wykorzystany do złożenia wniosku  w ramach 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich działanie  Odnowa Wsi na 

dofinansowanie inwestycji pn. "Zagospodarowanie Terenów Zielonych w parku 

przy Domu Kultury. Następnie po ogłoszeniu przez Urząd Marszałkowski 

Województwa Wielkopolskiego wykorzystany będzie w  kolejnych wnioskach z 

zakresu gospodarki wodno - ściekowej a rok następny to rewitalizacja parku 

dworskiego. 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej uchwalenia Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego Gminy Dobra na lata 2005-2009 /Nr XVIII143/05 z dnia 

21.04.2005 r./ , która została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 

radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 14 

radnych, głosów „przeciw” i „wstrzymujących” – nie zgłoszono. 

 

Uchwała Nr XX/166/09 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27 lutego 2009 

roku w sprawie zmiany uchwały dotyczącej uchwalenia Wieloletniego Planu 
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Inwestycyjnego Gminy Dobra na lata 2005-2009 /Nr XVIII143/05 z dnia 

21.04.2005 r., stanowi załącznik Nr 9 do protokółu. 
  

                 6) zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego 

przeznaczonego do sprzedaży na rzecz najemcy -  projekt nr XX/167/09 

 

 Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poinformował, że Rada II 

kadencji podjęła uchwałę w sprawie możliwości sprzedaży mieszkań  

komunalnych położonych przy Placu Słowackiego (  bloki ).  W tej uchwale były 

ściśle określone warunki sprzedaży.  W obecnej chwili ze względu na zmianę 

interpretacji przepisów ustawy o gospodarce nieruchomościami za każdym 

razem chcąc sprzedać mieszkanie mienia komunalnego musi być podjętą 

stosowna uchwała w której będzie określona bonifikata. W uchwale proponuje 

się udzielenie następującej bonifikaty:85% - przy jednorazowej zapłacie całej 

należności; 70% - przy rozłożeniu na roczne raty z całkowitą spłatą należności 

w ciągu 3 lat; 60% - przy rozłożeniu na roczne raty z całkowitą spłatą  

należności w ciągu 5 lat.  Do sprzedaży przygotowywane są dwa mieszkania 

przy Pl. Słowackiego. Pierwszy lokal o pow. 63,1m2 na kwotę 57 540zł, drugi o 

pow. 63,1m2 wyceniony na kwotę  

57 606zł. 

 
 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 
Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 
projektu uchwały. 

 
 Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 

oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.           

  

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego 

przeznaczonego do sprzedaży na rzecz najemcy, która została przyjęta przez 

Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” 

jej przyjęciem głosowało 14 radnych, głosów „przeciw” i  „wstrzymujący się” – 

nie zgłoszono. 

Uchwała Nr XX/167/09 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27 lutego 2009 

roku w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego 

przeznaczonego do sprzedaży na rzecz najemcy,  stanowi załącznik Nr 10 do 
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protokółu. 

 
         7) zmian budżetu na 2009 r - projekt nr XX/168/09  
 
 Skarbnik Dobrej Beata Kmieć poinformowała o otrzymanym piśmie od 

Wojewody Wielkopolskiego dotyczące zmian następujących pozycji: dochody i 

zadania zlecone tj świadczenia rodzinne i zaliczka alimentacyjna została 

zmniejszona o 33 500zł, składki na ubezpieczenie zdrowotne  opłacane dla 

osób pobierających niektóre świadczenia z pomocy społecznej wzrosły o  

3500zł; zasiłki z pomocy w naturze na ubezpieczenia emerytalne i rentowe - 

dochody i zadania zlecone wzrosła o 33500zł. Kwota wydatków na zadania 

własne zwiększyła się o 15500zł. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 

projektu uchwały. 

  

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 

oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie zmian budżetu na 2009 r  , która została przyjęta przez Radę 

większością głosów tj. na 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” 

jej przyjęciem głosowało 14 radnych, głosów „przeciw”  i „wstrzymujących” nie 

było. 

 

Uchwała Nr XX/168/09 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27 lutego 2009 

roku w sprawie zmian budżetu na 2009 r - projekt nr XX/168/09 , stanowi 

załącznik Nr 11 do protokółu. 

 
  8) zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej  - projekt nr XX/169/08   

         Przewodniczący Rady Miejskiej p. Paweł Janicki poinformował że plan 

pracy rady Miejskiej wszyscy radni otrzymali na komisji wobec tego zasadne 

jest ponowne nie przedstawianie planu. 

  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 
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Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 

projektu uchwały. 

  

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 

oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej , która została 

przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali podczas 

głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 14 radnych, głosów „przeciw”  i 

„wstrzymujących” – nie było. 

 

Uchwała Nr XX/169/09 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27 lutego 2009 

roku w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej  , stanowi załącznik Nr 

12 do protokółu. 

 
 

 
Do pkt. 9. 

 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych: 

 

 Burmistrz udzielił odpowiedzi: 

- w sprawie pytań dot. usunięcia krzewów przy drogach i  postawienia znaków 

poinformował, że pisma w tej sprawie zostały przekazane do Kierownika 

Zarządu Dróg Powiatowych p. Szczepaniaka niestety do dziś nie ma 

odpowiedzi.  

- odnośnie budowy drogi do miejscowości Moczydła, w roku budżetowym na 

2009r ta droga jest nie planowana. Natomiast jak tylko pojawią się dogodne 

warunki ta droga będzie sukcesywnie naprawiana.  

- sprawa dotycząca roznoszenia nakazów podatkowych otóż albo 

współpracujemy z sołtysami albo nie. To jest próba wprowadzenia zakłóceń 

pomiędzy gminą a sołtysami. Na to że mieszkańcy sołectw płacą w gminnej 

kasie my nie mamy żadnego wpływu. 
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- drogi gminne żwirowe jeżeli będą sypane  solą to wówczas braknie pieniędzy 

na żwir i na  posypywanie dróg asfaltowych. Natomiast drogi powiatowe mają 

inne warunki utrzymywania, takie drogi z uwagi na fakt ruchu maja 

pierwszeństwo.  

- sprawa lampy pozostaje, jedna lampa z całym montażem kosztuje od 800-

1000zł. 

            P. Józef Skonieczny (sołt. Woli Piekarskiej) powiedział że Burmistrz  

obiecał iż ta lampa będzie postawiona a co do nakazów to jeżeli mieszkańcy 

przychodzą płacić  do gminy to wobec tego sołtys nie będzie miał zapłacone 

więc pieniądze zostaną w gminie wiec Gmina może wysłać nakazy pocztą. 

Burmistrz  odpowiedział że  umawialiśmy się na skręcenie lampy ale 

po dokładnym rozpatrzeniu okazało się, że należy postawić nową.  Sprawa 

dotycząca foli po kiszonkach. Firmy zabierające nieczystości stałe mają 

problem ze zbyciem foli, papieru itd. bo te zakłady które brały od nich folie 

teraz nie biorą. Proponują odbiór raz w miesiącu.  

Przewodniczący p.Paweł Janicki poprosił o odczytanie przez p. 

Henryka  Gręzickiego protokółu z przeprowadzonej w dniu 19.12.2008 r. 

kontroli MGOPS w Dobrej. 

Protokół z przeprowadzonej kontroli stanowi załącznik nr 13 

  

 

pkt: 10. 

Wolne wnioski. 

 

           Radny Wiesław Ignaczak zwrócił uwagę że droga gminna Mikulice - 

Żeronice jest nieprzejezdna i poprosił o sprawdzenie i ustosunkowanie się do 

tego problemu. 

          Radny Rafał Pietrzak przypomniał że  na grudniowej komisji 

wnioskował, by w budżecie na  rok 2009   była przewidziana minimalna dotacja 

dla Nieformalnej Grupy Młodzieżowej "Micoolice", która jest niezbędna przy 

wykazaniu się udziałem własnym, celem ubiegania się o środki z różnych 
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funduszy.       Kwota jaką wnioskowałem była rzędu 1000-1500zł.  Niestety 

spotkałem się ze złą opinią Pana Przewodniczącego i na dzień dzisiejszy nie 

widzę w budżecie żeby te pieniądze były dla nas zabezpieczone. Proponowałem 

aby ze względu na problemy z przekazaniem dotacji rozważyć możliwość 

utworzenia filii Domu Kultury w  Mikulicach.      Jako Stowarzyszenie działamy 

od 5 lat, 3 razy otrzymywaliśmy dofinansowanie z Polskiej Fundacji Dzieci i 

Młodzieży. W tym roku również  złożyliśmy wniosek na dotację lecz fundusze z 

PFDiM są dużo niższe do podziału na kraj niż w ubiegłym roku. W tym roku 

wpłynęło ok 90% wniosków od Stowarzyszeń które po raz pierwszy składają 

wniosek o dofinansowanie i mają pierwszeństwo w pozyskaniu tych funduszy. 

Wobec tak zaistniałej sytuacji istnieje prawdopodobieństwo że nasza grupa nie 

otrzyma. Bardzo proszę o jednoznaczną odpowiedź. 

        Przewodniczący p. Paweł Janicki odpowiedział że był przeciwny 

tworzeniu się filii Domu Kultury w Mikulicach i nadal to podtrzymuje  

         Burmistrz - jest  to trudne pytanie na które w tej chwili nie jestem w 

stanie odpowiedzieć bo o wysokości budżetu decyduje Rada. Natomiast jest 

ogłoszony konkurs do którego można przystąpić. 

        Radny Rafał Pietrzak – zależy nam na tym  by w budżecie była kwota 

przeznaczona na dofinansowanie  naszej grupy. Nie musimy tworzyć fili, nie 

interesuje mnie w jakiej formie otrzymamy fundusze. Chodzi mi o formalną 

możliwość przekazania pieniędzy   

 

     Przewodniczący przypomniał radnym że należy złożyć oświadczenia 

majątkowe do 30 kwietnia 2009r. 

 

     

    

pkt: 12. 

Zamknięcie obrad. 

 

 W związku z tym, że porządek XX Sesji Rady Miejskiej w Dobrej 
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został wyczerpany, Przewodniczący  Rady Miejskiej w Dobrej Paweł Janicki o 

godz. 1445   zakończył obrady sesji dziękując wszystkim za przybycie i udział w 

obradach. 

                                                                                                                             
                                                                        Przewodniczący                         

        I n s p e k t o r      Rady Miejskiej 

        Barbara Wituła                                    Paweł Janicki 

 

 


